
Türkiye Hokey Federasyonu 
THF Süper Ligi Play Off’da 
şampiyonluk için sahaya çıkan 
Gaziantep Polisgücü Kadın 
ve Erkek Hokey Takımları 
sahada adeta fırtına estirerek 
rakiplerine şans tanımıyor. 

THF Süper Ligi THF Süper Ligi 
play off’da play off’da 

Polisgücü fırtınasıPolisgücü fırtınası

Güneydoğu Anadolu İhracatçı 
Birlikleri (GAİB) ihracatta nitelikli 
insan kaynağını artırmak ve 
dış ticarette daha fazla firmanın 
yer alabilmesini sağlamak için 
düzenlediği eğitimlere hız kesmeden 
devam ediyor.
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Gaziantep’in yöreye ait 
ürünlerine coğrafi işaretle 
tanıştırmasının faydalarından 
biri de kadın istihdamına 
bulunduğu katkı. Şehirde Hattuç 
Bacı olarak tanınan Hatice 
Akdulum 2016’da başladığı 
Antep mumbar dolması üretimi 
ile Türkiye çapında mumbar 
düşkünleri tarafından tanınıyor. 
Kadın girişimci Hatice Akdulum 
kentin lezzetlerinden biri olan 
mumbar dolmasını üreterek 
kendi markasını yarattı. Türk 
Patent ve Marka Kurumu’ndan 
da tescil ettirdi.

Öncü yatırımlarının 
yanında, eğitime 
ve topluma 
hizmet amacıyla 
gerçekleştirdiği 
çalışmaları ile 
Gaziantep’in ve 
Anadolu’nun efsane 
sanayicilerinden olan M. 
Naci Topçuoğlu, vefatının 
16. yılında anılacak.

11 Mayıs 2008 tarihinde geçirdiği kalp 
krizi sonucu aramızdan ayrılan M. Naci 
Topçuoğlu’nun vefatının yıldönümünde 
Gaziantep asri mezarlığındaki 
aile kabristanında anma töreni 
düzenlenecek. 11 Mayıs Cumartesi günü 
gerçekleştirilecek olan anma töreni saat 
10.00’da başlayacak. Merhum Sanayici 
Topçuoğlu törende, ailesi, dostları ve 
sevenleri tarafından dualarla anılacak.

Genç girişimciler 
Mert Başaran ile 

buluştu

Gaziantep Ticaret Odasının (GTO) 
koordinatörlüğünü yürüttüğü Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Gaziantep Genç Girişimciler Kurulu (TOBB 
Gaziantep GGK), “Küçük İşler Büyük 
Özgürlükler” kitabının yazarı, ünlü Emlak 
ve Yatırım Danışmanı Mert Başaran’ı genç 
girişimcilerle buluşturdu.

GAİB seminer 
programını 

açıkladı

Mumbarcı Hattuç 
Bacı’nın başarı hikayesi
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Şahinbey’den 
çölyak hastalarına 

seminer

Yıllardır Çölyak hastalarına destek olan 
Şahinbey Belediyesi Çölyak Hastalığında 
Beslenme ve Psikolojik Yansımaları 
Semineri düzenlendi. 2020 yılından bu yana 
Sosyal Market içerisinde Çölyak hastaları 
için 71 ürün bulundurarak onlara destek 
olan Şahinbey Belediyesi 9 Mayıs Dünya 
Çölyak Günü’ne özel Çölyak Hastalığında 
Beslenme ve Çölyak Hastalığının Psikolojik 
Yansımaları semineri düzenledi.

14 BİN AĞIR, 7 BİN ORTA 
HASARLI BİNAMIZ VAR
İMO Şube Başkanı Güçyetmez, deprem sonrası süreci değerlendirdi: "Belediyelerin 

önceliği depreme dirençli kentler olmalı" ‘’Yerinde dönüşün modelinin uygulanması 
için kararlar alınmalı’’ “Acilen yapı stoku envanteri çıkarılmalı” diye konuştu. 

Güçyetmez ayrıca şehirde ise 14 bin civarında ağır hasarlı, 7 bin civarında da orta 
hasarlı binanın olduğunu ve çözüm gerektiğini vurguladı.

Deprem sonrası süreçte yaptığı açıklamalar, tespitler 
ve önerilerle sürece yön veren İnşaat Mühendisleri 
Odası Gaziantep Şube Başkanı Burkay Güçyetmez, 

Büyükşehir Belediyesi Meclis Salonundaki çalıştaydaki 
konuşması ile de dikkatleri üzerinde topladı. Depremin 
üzerinden yaklaşık 15 aylık bir süre geçtiğini belirten İMO 
Şube Başkanı Güçyetmez, “Deprem yaklaşık 15 milyonluk bir 
nüfusu etkiledi. 50 Binin üzerinde can kaybımız oldu. Afad 
verilerine göre Türkiye’de 217 bin 670 acil yıkılması gereken 
ve ağır hasarlı bina ortaya çıktı. Gaziantep ölçeğinde ise 
14 bin civarında ağır hasarlı, 7 bin civarında da orta hasarlı 
binamız var” dedi. 

DEPREMLERE HAZIRLIKLI DEĞİLİZ 
Başkan Güçyetmez, depremlerin afetlere dönüşmesini 
önleyecek tedbirlerin geciktirilmemesi gerektiğini belirterek, 
“Öncelikle şu soruyu sormamız gerekiyor; Gaziantep 
olarak yarın meydana gelebilecek bir depreme hazır mıyız? 
Sorunun cevabı çok net; Hazır değiliz. Deprem öncesi de 
hazırlıklı değildik. Maalesef deprem ülkemizde on yıllık 
periyotlar halinde büyük yıkımlara neden oluyor, sonrasında 
da yeni depreme kadar unutuluyor. Deprem bir doğa olayıdır. 
Afet ise doğa olayının yarattığı olumsuz sonuçlardır. Biz 
depremlerin afetlere dönüşmesini önleyecek tedbirleri bir an 
önce almalıyız” şeklinde konuştu. 

DEPREMLERE HAZIRLIKLI DEĞİLİZ

Hasan Kalyoncu Üniversitesi'nde 
Filistin'e Destek Yürüyüşü

Hasan Kalyoncu Üniversitesi 
(HKÜ) Psikoloji Öğrenci Topluluğu 
tarafından İsrail'in Gazze'ye yönelik 
saldırılarına tepki göstermek 
ve ABD ile Avrupa'nın çeşitli 
üniversitelerinde Filistin için 
yapılan protestolara destek vermek 
için üniversite kampüsünde "sessiz 
yürüyüş" gerçekleştirildi. 
 

Akademik ve idari personel ile 
öğrencilerin katıldığı yürüyüşte, 
katılımcılar ellerinde; "Filistin ve 
Doğu Türkistan yalnız değildir!", 
"Bu zulme dur de!", "İnsanlığın 
öldüğü yer: Filistin", "Çocuklar 
ölürken susulmaz", "Ey dünya 
daha kaç çocuk ölmeli?", "Gazze’de 
soykırım var!" yazılı pankart ve 
dövizler taşıdı.


